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Energiebesparing in eigen woning
Maak gebruik van elkaars ervaringen en hulp

Dit onderwerp houdt ons en zeer vele 
dorpsgenoten nog steeds volledig in 
zijn greep. De afgelopen maanden heb-
ben wij -samen met de belangenver-
enigingen van de Dolderse winkeliers, 
Bosch en Duin en Huis ter Heide- met 
alle fracties in de Zeister gemeenteraad 
indringend gesproken over onze vele 
bezwaren tegen het voorstel zoals het 
er nu ligt.

Nu is het woord aan de Raad “daar in Zeist” 
om te besluiten op een Dolders dossier 
dat sinds de kwestie rond de naamgeving 
van ons dorp honderd jaar geleden wel zo 
ongeveer het meest belangrijke is dat die 
Raad ooit kreeg voorgelegd.
In de druk bezochte hoorzitting van 1 sep-
tember in de Robbedoes waren er maar 
liefst 20 insprekers, -hoofdzakelijk belan-
genvertegenwoordigers- die zich nage-
noeg allen tegen het voorstel keerden, 
behalve een kleine groep burgers rondom 
de heer Snel, die vooral vreest dat het zo 
breed gedragen onderdeel van het drie-
luik, te weten de Tolhuislaantunnel voor 
voetgangers en � etsers, met het badwa-
ter wordt weggegooid als het voorstel als 
geheel wordt verworpen. Die koppeling 
is immers nu juist het probleem. De BOT 
(Belangenvereniging Tolhuislaan e.o.) is 
nu juist weer tegen het voorstel omdat ze 
diezelfde tunnel in hun directe nabijheid 
willen voorkomen of tenminste naar elders 
willen verleggen. Het daartoe door de BOT 
ingebracht rapport van een onafhankelijk 
bureau (DSP) is evident eenzijdig. In het 
rapport staat trouwens dat men geheel 
is afgegaan op een schouw onder leiding 
van de voorzitter van de opdrachtgever. 

Opvallend detail is dat gesteld wordt dat 
het ontbreken van het tunneltje in ieder 
geval bijdraagt aan het bestrijden van 
zwaarlijvigheid bij kinderen.
Inmiddels is de Raad dus aan zet en op 
de avond van 8 september was er de zgn. 
Ronde Tafel met een stampvolle publieke 
tribune, waarin portefeuillehouder wet-
houder Bodes de Vries ondervraagd werd 
door de woordvoerders van de diverse 
raadsfracties. Dat was voor hem bepaald 
niet gemakkelijk, want hij erft als porte-
feuillehouder in de huidige coalitie dit on-
derwerp van zijn voorgangster, die ook als 
wethouder nu in functie is op een andere 
portefeuille. Dhr de Vries is Doldenaar en 
hij was altijd als PvdA raadslid al voorstan-
der van totale afsluiting van de overweg, 
met een vorm van centrale ondertun-
neling. Moed en respect mag hem in dit 
moeizame dossier  niet worden ontzegd. 
Gelukkig was er naamgenoot dhr Cees de 
Vries, regio-directeur van ProRail, die het 
nodige moest proberen uit te leggen. Na 
indringende vragen door de raadsleden 
werd toegegeven, wat al lang bekend is; 
veiligheid, waar het toch allemaal om ging, 
is voor ProRail  een heel ander begrip dan 
wat wij daar als burger onder verstaan. Sto-
ring van de treinenloop is hun eerste zorg.. 
Kortom blikschade tegenover de mens. 
Doorgevraagd -en kennelijk om er nog een 
menselijk tintje aan te geven-  werd aan-
gevoerd dat dagelijks 54.000 mensen onze 
overweg  in de trein passeren, die er net als 
u en ik als passagier de pest aan hebben 
als ter plaatse in Den Dolder weer eens een 
spoorboom wordt aangereden met vertra-
ging als gevolg.  Gevolg daarvan is weer 
dat de rekeningen tussen al die geprivati-

seerde instellingen  heen en weer vliegen. 
Kortom het gaat als steeds -ook bij onze 
lokale volksvertegenwoordigers- domweg 
over de centen. Voor iedereen – raad, ons, 
en toehoorders- verrassend was dat er nog 
maar 6 mln. in het potje blijkt te zitten, na 
eerder toch ruim 20 mln. En dat dus  terwijl 
de hele Raad van die onderhandelingspo-
sitie  en de betre� ende brief van het Minis-
terie van Verkeer  en Waterstaat  van  juli 
2008, waarin 14 mln. werd teruggenomen, 
geen notie blijkt te hebben gehad.  Het 
raadsbesluit om de betere en duurdere 
mogelijkheid van een parallelweg naast 
de Provinciale weg  te  bezien was dus bij 
voorbaat een wassen neus.. De Raad als 
controlerende volksvertegenwoordiging? 
De inbreng in de Ronde Tafel van  8 sep-
tember was zo intensief dat men er bij lan-
ge na niet doorkwamen en  terecht werd 
besloten tot een vervolgsessie op 12 sep-
tember in dezelfde samenstelling, waarin  
de herinrichting van het dorp  en “het 
tunneltje” aan de orde kwamen. Daarover  
valt nog op te merken dat tenminste werd 
toegezegd dat de wethouder nu eindelijk 
eens inhoudelijk met Ondernemend Den 
Dolder zal gaan praten. Verder was het ook 
opvallend dat  de essentiële functionali-
teit van de al jarenlang getraineerde Tol-
huislaantunnel  ten behoeve van de soci-
ale cohesie van ons dorp  weer eens  werd 

ondergesneeuwd door de centenkwestie. 
Het was ook bepaald niet verhe� end dat 
enkele raadsleden na een vluchtige lokale 
blik het lef hadden om met vermeende 
nieuwe varianten over het tunneltracé  te 
komen, waarover tientallen burgers en 
ambtenaren zich al ruim twee jaar in de 
klankbordgroep hebben gebogen. 

Bezoekje
Nadat het centrum van Den Dolder in het 
recente verleden veelvuldig werd bezocht 
door D66 actievoerders,  is het van die kant 
begrijpelijkerwijze wat stil geworden. Het 
CDA – in de oppositie, maar oorspronkelijk 
voorstander van het besluit-  kwam on-
langs in ons dorp om de meningen te pei-
len, alsof ze dat niet al lang hadden moe-
ten weten. (zie foto).  

Overig
We hadden als bestuur onlangs weer in-
tensief overleg met wijkwethouder Var-
kenvisser, waarbij allerlei zaken aan de 
orde kwamen, zoals de aangekondigde 
woonvisie 2011-2015,  de slepende dorps-
huiskwestie, de malaise in de bouw, de 
consequenties daarvan mbt projecten als 
het Vierde Kwadrant, enz. Daarover een 
volgende keer.

Jan Scherphuis, Vz.

Energiebesparing en duur-
zaamheid leveren u geld 
op en verhogen uw woon-
comfort. Maar wat kan 
in uw huis en is goed te 
doen? Met wie in de buurt 
kunt u samenwerken? 

De Belangenvereniging Den 
Dolder organiseert een bij-
eenkomst voor eigenaarbe-
woners op maandagavond 
26 september in de Brede 
School (S. v. d. Kolklaan) waar 
deze vragen, en antwoor-

den!, aan de orde komen. 
Onder andere een EPA-ad-
viseur geeft informatie over 
technische mogelijkheden, 
subsidies en praktische uit-
voering; twee bewoners ver-
tellen over hun ervaringen 
met buurtsamenwerking, 
isolatie en zonnepanelen. 
Uiteraard is er gelegenheid 
om de sprekers vragen stel-
len. 
Tijdens de bijeenkomst ge-
ven wij u handvatten om 
gezamenlijk op te treden 

richting leveranciers om bij-
voorbeeld korting te krijgen, 
om uitzoekwerk te verdelen 
en gebruik te maken van de 
kennis en ervaringen van an-
deren in de buurt. 

De avond is dan ook bij uit-
stek de gelegenheid om 
contact te leggen met me-
de-Doldenaren. Doldenaren 
die ook minder geld willen 
uitgeven aan de maande-
lijkse energierekening, een 
aangenamer binnenklimaat 

willen realiseren en tegelij-
kertijd  geen onnodige tijd 
en moeite willen verspillen. 
De bijeenkomst, waarvoor 
inmiddels diverse mensen 
zich al hebben aangemeld, 
is van 19.30 uur tot ca. 22.00 
uur, toegang is gratis. 

De organisatie is in handen 
van de Belangenvereniging 
Den Dolder en zowel de 
gemeente Zeist als de Mili-
eudienst Zuidoost-Utrecht 
geven ondersteuning. 

Het voorlopige programma:
1. Belangenvereniging Den 
Dolder: Wat valt er te win-
nen in uw huis, verschillen 
in energieverbruik tussen 
gelijksoortige huizen in Den 
Dolder.
2. Erkend Energie Label 
(EPA-adviseur): Maatregelen 
met korte terugverdientijd 
en sterke comfortverhoging, 
voorbeeldberekening, subsi-
dies.
3. Bewoner Dichterswijk 
Zeist: isolatie gezamenlijk 

aan laten brengen.
4. Bewoner Den Dolder: re-
sultaten zonnepanelen.
5. Belangenvereniging Den 
Dolder: hoe verder.

Aanmelden
Aanmelding via natuuren-
milieu@dendolder.net stel-
len wij op prijs i.v.m. de be-
nodigde ruimte en catering. 
Kijk ook regelmatig op www.
dendolder.net voor meer 
nieuws en updates van het 
programma.

Bestuursberichten
Het Drieluik voorstel

Boswandeling naar ecoduct
Op zondag 25 september 
a.s. organiseert de Dol-
derse Belangenvereniging 
in samenwerking met de 
stichting “Het Utrechts  
Landschap” weer een wan-
deling met de boswachter.

Boswachter Hans Hoog-
ewerf wandelt met ons over 
het terrein van Altrecht/WA 
hoeve via het zogenaamde 
vierde kwadrant naar het in 
aanbouw zijnde ecoduct Op 
Hees. Dit ecoduct wordt een 
belangrijke verbinding in de 
ecologische hoofdstructuur 

van de Utrechtse Heuvelrug 
over de spoorlijn Utrecht-
Amersfoort/Baarn.  

Het ecoduct gaat een betere 
verbinding voor het wild 
vormen tussen de heuvelrug 
en de uitgestrekte bossen 
van de Lage Vuursche en het 
Gooi.  

Hans zal ons tijdens de wan-
deling o.a. uitleggen voor 
welk wild dit ecoduct van le-
vensbelang is en welke voor-
zieningen er zullen worden 
getro� en om de dieren over 

het spoor te helpen. Meer in-
formatie hierover vindt U op 
de website van Het Hart van 
de Heuvelrug  http://www.
hartvandeheuvelrug.nl  of 
op http://www.mjpo.nl.

De wandeling begint ‘s mid-
dags om 14.00 uur. Plaats 
van vertrek is bij de loopbrug 
over de provinciale weg op 
het terrein van Altrecht/WA 
hoeve. Hier is ook voldoende 
parkeergelegenheid. 
Deelname is zoals altijd gra-
tis en aanmelding vooraf is 
niet nodig.

het CDA stelt zich op de hoogte


